

Mr. David Davidson, Director General, Communications.

*From the Royal Canadian Mounted Police:*

Mr. J. Michael Shoemaker, Deputy Commissioner, Corporate Management;

Mr. John R. Bentham, Chief Superintendent and Director, Communications and Media Relations Directorate;

Mr. Sandy Hunter, Special Advisor, Media Relations.

*From CBC National News:*

Mr. Don Newman, Senior Parliamentary Editor;

Mr. Elly Alboim, Bureau Chief.

*From CJOH:*

Mr. Richard Gizbert, Reporter.

Pursuant to its order of reference dated May 9, 1989, the Committee resumed its consideration of the recommendations contained in the Report of the Special Committee of the Senate on Terrorism and Public Safety entitled "Terrorism" tabled in the Senate on August 10, 1987.

Mr. Anthony Kellett made a statement and answered questions.

At 7:15 p.m., the Committee moved into open session.

Mr. Shoemaker made a statement and, together with the other witnesses, answered questions.

At 8:30 p.m., Mr. Davidson made a statement and answered questions.

At 8:45 p.m., Messrs. Newman, Alboim and Gizbert made statements and answered questions.

At 10:05 p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

**ATTEST:**

*Le greffier du Comité*

Line Gravel

*Clerk of the Committee*

M. David Davidson, directeur général des communications.

*De la Gendarmerie royale du Canada:*

M. J. Michael Shoemaker, sous-commissaire à la gestion générale;

M. John R. Bentham, surintendant principal et directeur, Direction des communications et des relations avec les médias;

M. Sandy Hunter, conseiller spécial, Relations avec les médias.

*De «CBC National News»:*

M. Don Newman, «Senior Parliamentary Editor»;

M. Elly Alboim, «Bureau Chief».

*De CJOH:*

M. Richard Gizbert, reporter.

Conformément à son ordre de renvoi du 9 mai 1989 le Comité reprend l'étude des recommandations formulées dans le rapport du Comité spécial du Sénat sur le terrorisme et la sécurité publique, intitulé: «Terrorisme», déposé au Sénat le 10 août 1987.

M. Anthony Kellett fait une déclaration et répond aux questions.

À 19 h 15, le Comité met fin au huis clos.

M. Shoemaker fait une déclaration et avec les autres témoins de son ministère, répond aux questions.

À 20 h 30, M. Davidson fait une déclaration et répond aux questions.

À 20 h 45, messieurs Newman, Alboim et Gizbert font des déclarations et répondent aux questions.

À 22 h 05, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation de la présidence.

**ATTESTÉ:**